
Strona 1 z 5 

Podstawowe informacje 

o Szkole Podstawowej 

imienia Władysława Stanisława Reymonta 

w Trzebnicach w języku łatwym 

do czytania (ETR - Easy To Read) 
 

Szkoła Podstawowa imienia Władysława Stanisława Reymonta w Trzebnicach 

jest we wsi Trzebnice. 

Szkoła jest otwarta: 

od poniedziałku do piątku od 7:00 do 15:00. 

 

Więcej informacji znajdziesz na stronie internetowej 

oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

sptrzebnice.pl
https://sptrzebnice.bipdlaszkol.pl/
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Zadania 

Szkoła uczy o Polsce i świecie. 

 

Szkoła uczy szacunku do przyrody. 

 

Szkoła uczy dbać o zdrowie. 

 

Szkoła dba o bezpieczeństwo dzieci. 
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W szkole są zajęcia integracyjne. 

Zajęcia integracyjne to wzajemne poznawanie się. 

 

W szkole możesz poprosić o pomoc psychologa. 

Psycholog to osoba, która pomoże Ci rozwiązać problem. 

 

Nauczyciele rozwijają umiejętności dzieci. 

 

Dostępność przestrzeni dla osób ze szczególnymi potrzebami 

Szkoła ma 1 piętro. 
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Wszystkie sprawy możesz załatwić w sekretariacie 

na parterze budynku. 

 

W sekretariacie jest też pętla indukcyjna. 

Pętla indukcyjna pomaga lepiej słyszeć osobie 

z aparatem słuchowym. 

 

Osoby niesłyszące mogą napisać pismo 

i zostawić w szkole lub wysłać e-mail. 

 

Do szkoły możesz wejść z psem przewodnikiem. 
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Pełnomocnik może pomóc ci załatwić sprawę w szkole. 

 

Kontakt 

Zadzwoń: 

76 817 41 06 

Wyślij e-mail: 

sekretariat@sptrzebnice.pl 

 

Wyślij pismo: 

Szkoła Podstawowa imienia Władysława Stanisława 

Reymonta w Trzebnicach 

Trzebnice 113a 

59 -140 Chocianów 

 

 

mailto:sekretariat@sptrzebnice.pl

